
Protokół Nr 35/2022 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 z dnia 14 stycznia 2022 roku 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonej listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

 

1. Otwarcie posiedzenia  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji z dnia 21.06.2021 r., 17.09.2021 r., 24.11.2021 r.  

4. Rozpatrzenie skargi z dnia 13 grudnia 2021 r.  

5. Rozpatrzenie skargi z dnia 13 grudnia 2021 r.  

6. Wypracowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenie wniosku z dnia 9 grudnia 2021 r.  

7. Wypracowanie sprawozdania Komisji za 2021 r.  

8. Wolne wnioski 
 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pani Zbigniew Makarewicz. Powitał członków komisji 

oraz gości. 

 

Do pkt 2  

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił porządek posiedzenia. 

Do porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono i głosami 3 za został przyjęty. 

 

Do pkt 3 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz zapytał czy są uwagi do przedłożonych projektów 

protokołów. 

Członkowie Komisji uwag nie zgłosili. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz poddał pod głosowanie przyjęcie protokołów 

Komisji z dnia 21.06.2021 r., 17.09.2021 r., 24.11.2021 r. 
Członkowie jednogłośnie głosami 3 za przyjęli protokoły z posiedzeń Komisji. 

 

Do pkt 4 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił  skargę z dnia 13 grudnia 2022 r.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Pani Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że wysłała pismo do urzędu  

z prośbą o przesłanie delegacji wystawionych od 1 października do 31 grudnia 2021 r. z adnotacją,  

by otrzymać je przed dzisiejszym posiedzeniem Komisji. W odpowiedzi otrzymała pismo z informacją  

o wskazaniu podstawy prawnej oraz wskazaniu celu w jakim dane dokumenty są potrzebne. W dniu 

dzisiejszym wysłała ponownie pismo do urzędu z podaniem podstawy prawnej celem uzyskania 

wnioskowanej informacji. Złożyła wniosek o zdjęcie danego punktu z porządku posiedzenia ze względu  

na brak danych dokumentów, nieobecności skarżącego oraz burmistrza. Zwróciła się również  

do przewodniczącego Komisji o wysłanie pisma do urzędu miejskiego w Olecku z zapytaniem o wizytę 

burmistrza.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz poddał pod głosowanie wniosek formalny o zdjęcie 

z porządku posiedzenia danego punktu. 

Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 3 za opowiedzieli się za zdjęciem pkt 4 

z porządku posiedzenia. 

 

Do pkt 5 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz powiedział, że wg statutu przewodniczący ma prawo 

udzielać bądź zabierać głos w czasie sesji. Zgodnie z obowiązującym prawem brak jest możliwości 

rozpatrzenia przez jakikolwiek organwładzy publicznej skargi na radnego rady gminy. W zakresie 

podmiotowym regulowanej prawem skargi nie znajduje się zatem radny, który nie jest organem 

władzy publicznej, lecz członkiem organu kolegialnego. Oznacza to, że oceny aktywności 

i zachowania radnego dokonać mogą wyłącznie wyborcy i to tylko wtedy, gdy radny będzie ubiegał 

się o mandat w kolejnej kadencji. Komisja w tej sytuacji pozostawia skargę bez rozstrzygnięcia. 



 

Członkowie Komisji podzielili stanowisko przewodniczącego Komisji.  

  

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz poddał pod głosowanie pozostawienie skargi z dnia 

13 grudnia 2021 r. bez rozpatrzenia ze względu na brak kompetycji w tym zakresie Rady Miejskiej. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie głosami 3 za opowiedzieli się za powyższym stanowiskiem.  

 

Do pkt 6 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił opinię radcy prawnego sporządzoną na 

potrzeby Komisji: Petycja dotyczy wyłączenia Lasu Kumiecie przyległego do Gołdapi z pozyskiwania 

drewna przez nadleśnictwo, przemysł meblowy czy inne podmioty. Z informacji uzyskanych od pracownika 

Urzędu Miejskiego w Gołdapi właścicielem Lasu Kumiecie jest Skarb Państwa. Zgodnie z art. 4 ust. 1 

ustawy z dnia 28 września 1991 r. o lasach stanowiącymi własność Skarbu Państwa zarządza Państwowe 

Gospodarstwo Leśne Lasy Państwowe. Zarządcą Lasu Kumiecie jest Państwowe Gospodarstwo Leśne Lasy 

Państwowe – Nadleśnictwo Gołdap. Nadleśnictwo Gołdap prowadzi całokształt spraw związanych  

z planowaniem, organizacją, koordynacją i nadzorem prac w zakresie selekcji i nasiennictwa, szkółkarstwa, 

hodowli lasu, ochrony lasu (w tym ochrony przeciwpożarowej), ochrony przyrody i zagospodarowania 

turystycznego, łowiectwa oraz innych działów zagospodarowania lasu, urządzania lasu, użytkowania lasu 

oraz sprzedaży drewna i użytków ubocznych. Mając na uwadze powyższe, należy stwierdzić, iż Rada 

Miejska nie jest właściwa do rozpatrzenia w/w petycji i zgodnie z art. 6 ust. 1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. 

o petycjach powinna podjąć uchwałę, w której stwierdzi swoją niewłaściwość oraz przekaże  

ją do właściwego adresata celem rozpatrzenia, zawiadamiając o tym podmiot wnoszący petycję. 

Członkowie Komisji przychylili się do przedstawionej opinii.  

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz poddał pod głosowanie stanowisko Komisji 

o uznaniu Rady Miejskiej niewłaściwej do rozpatrzenia petycji i przekazanie jej podmiotowi właściwemu.  

Członkowie Komisji głosami 3 za przyjęli zaproponowane stanowisko. 

 

Do pkt 7  

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił sprawozdanie Komisji za 2021 r. 

Zapytał, członków Komisji, czy mają uwagi do przedstawionej informacji. 

Członkowie Komisji uwag nie zgłosili. 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2021 r.  

Członkowie Komisji jednogłośnie głosami 3 za przyjęli sprawozdanie Komisji za 2021 r.  

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz podziękował za dotychczasową pomoc i współpracę 

pracownikowi biura rady Katarzynie Krusznis.  

 

Do pkt 8 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz zapytał, czy wszystkie dodatkowe elementy zostały 

już zamontowane przy projekcie "napis przestrzenny'. Wg radnego w projekcie litera "A"  miała być 

wyposażona w ściankę wspinaczkową a litera "B" miała być wyposażona w przyrząd do ćwiczeń. 

Reasumując, czy projekt "Napis przestrzenny" został zakończony. 

  

 

 

 

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

       Protokołowała       Przewodniczący Komisji 

     Katarzyna Krusznis        Zbigniew Makarewicz 


